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Orienteringssaker  

 

 

Vedlegg 

Forliksavtale mellom Carsten Søreide og Odd Arne Blindheim og Austrheim kommune 

Klage - Planvedtak - Austrheim - Del av gnr 163 - Langøyna - Næringsområde og småbåthamn - 

Detaljregulering 

Bedre Organisasjon - presentasjon - Austrheim kommunestyre 13-12-2018 

 
 

Framlegg til vedtak: 

Orienteringane vert teke til vitande. 
 

Kommunestyret - 090/18 - 13.12.2018 

 

KS - behandling: 

Fleire orienteringar: 
Rådmann Liv Løvvik orienterte om den endelege forliksavtalen med Søreide og Blindheim. Avtalen 
vart delt ut i møtet, den er no ikkje lengre under handsaming og er offentleg.  
Som det står i avtalen vert den summen som er forhandla fram, 900.000 kroner, no overført til 
Blindheim/Søreide. 
--- 
På vegner av rådmannen orienterte avdelingsleiar Asbjørn Nagell Toft om at Fylkesmannen i 
Hordaland har sendt klage på planvedtaket som kommunestyret i Austrheim gjorde 18.11.2018 om 
«Godkjenning av detaljregulering for næringsområde og småbåthamn på Langøyna i Austrheim». 
Toft sa at den vidare saksgangen for dette vert slik:  
1. Klagen skal handsamast i formannskapet i januar 2019. 
2. Om klagen vert teke til følgje vert den sendt til kommunestyret til endeleg avgjerd. 
3. Om klagen ikkje vert teke til følgje vert saka sendt til Fylkesmannen i Hordaland og vidare til 
setjefylkesmann. 
 
--- 
 
Ole Georg Hoaas frå Bedre Organisasjon orienterte om organisasjonsgjennomgangen han har jobba 



 

 

med i Austrheim, under namnet "Frå krise til utvikling". Med basis mellom anna i ei undersøking 
gjennomført av Telemarksforsking, og samanlikningar med kommunar tilsvarande Austrheim, har 
Hoaas sett på kva einingar i kommunen som brukar meir eller mindre ressursar enn i andre 
kommunar. Prosjektet er ikkje avslutta. (Lysarka frå Hoaas ligg ved møteboka). 
 
--- 
 
I samband med orienteringane svara rådmann Liv Løvvik på spørsmål frå Jorund Stellberg frå førre 
kommunestyremøte, 18. november, om GDPR og etterleving av dette.  
 
Løvvik innleia med å seia at det var eit godt spørsmål frå Stellberg. Dette med etterleving av GDPR er 
det mange kommunar som jobbar med no, og berre i Bergen er det kring 335 system som må 
tilpassast regelverket. 
 
Spørsmål frå Stellberg: Kva rutinar har Austrheim kommune for lagring og sletting? 
Svar: Opplysningar i fagsystema vert sletta etter gjeldande reglar oppsatt i systemet av 
leverandørane.Spørsmål frå Stellberg: Kva rutinar har Austrheim kommune for utgreiing av 
personvern? Svar: Arbeid med rutinar er kome i gang, men her har vi framleis ein del å gjere – i 
samarbeid med Lars Erling Aarland, som er personvernombod.  
Spørsmål frå Stellberg: Er det logg for kven som har sett kva opplysningar når?Svar: I dei aller fleste 
fagsystem er det logg. Systema er tilgangsbegrensa, og når ein brukar loggar seg på vert det lagt att 
spor.  
--- 
Sams vedtak. 
 

 

KS - vedtak: 

Orienteringane vert teke til vitande. (3 orienteringar, og svar på spørsmål frå representanten Jorund 
Stellberg frå førre møte) 

 

 

Saksopplysninger: 

Orienteringar:  
- Om endeleg avtale mellom Austrheim kommune og Odd Arne Blindheim/Carsten Søreide 
- Om klage frå Fylkesmannen sin klage på vedtak om «Godkjenning av detaljregulering for 
næringsområde og småbåthamn på Langøyna i Austrheim». 
- Om organisasjonsgjennomgangen som "Bedre Organisasjon" har delteke i. 
 
 

 

         

 

  


